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To: 5.1.2e @minvws.nl]
Cc: CRE [IRE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )
Sent: Tue 3/24/2020 8:40:59 AM

Subject: FW: SO RAZ vragen
- deadline morgen 14:00

Received: Tue 3/24/2020 8:41:00 AM

20200319 Input SO RAZ VWS.docx

En deze

var:ICES
Verzonden: donderdag 19 maart 2020 12:10

Aan: [ESE <BESEDIN © minbuza. ni>

Onderwerp: RE: SO RAZ vragen
- deadline morgen 14:00

Hierbij vast onze input voor de vragen die wij primair zouden oppakken.
Alleen mbt cybersecurity/Tsjechié ben ik nog in afwachting van een collega, maar ik stuurje dit toch vast.

Ik heb de vraag mbt CureVac afgest
Ook heb ik contact gehad met TFVK/| ver de vraag mbt het VK.

Mogelijk komt er nog een aanvulling zodra ik meer weet wat onze minister met Hancock heeft besproken op 18-03.

Tot slot: ik zie de voorzet voor de overige antwoorden heel graag, zodat ik daar naar kan kijken.

Van: JE minbuza.ni>
Verzonden: woensdag 18 maart 2020 20:41

Aan:[EXECBERET@ invws.ni>; JEN@ minvws.ni>
Onderwerp: SO RAZ vragen

- deadline morgen 14:00

yc
We hebben ontzettend dus weer hele reeks aan vragen ontvangen voor SO RAZ. Zie het geheel in bijlage.

lk heb even op een rijtje gezet voor welke vragen we jullie input nodig hebben. en geel gemarkeerd waar deze input het

belangrijkst is.

Vraag (stuur ik ook nog losse mail over)

Op de agenda staat eveneens de voorbespreking van de EU-China Top eind deze maand welke naar verwachting wordt uitgesteld,

zo constateren de leden van de CDA-fractie. Toch vragen de leden van de CDA-fractie het kabinet om er op in te zetten dat er in

afgeslankte vorm en met alternatieve communicatie op het hoogste niveau overleg

en IMH i.0.m. DIE-CORONA/ERERvk
Vraag
Deze leden vragen het kabinet hoe de Europese Unie de toestroom van medische hulpmiddelen en medicijnen van buiten de

Europese Unie in stand houdt. >> DIE-CORONAEEH vK i.s.m. IMH

Vraag (zie ook losse mail

De leden van de CDA-fractie vragen het kabhinet wat er klopt van de berichten dat de Verenigde Staten een bod heeft gedaan op het

Duitse biofarmaceutisch bedrijf CureVac dat een vaccin op het coronavirus aan het ontwikkelen is, en wat de reactie van de

Europese Unie daarop is? Deze leden vragen het kabinet in hoeverre de EU gezamenlijk optrekt om tot een mondiale oplossing te

komen betreffende het virus en in hoeverre daar dan ook contact over is met de VS. >> DIE-CORONAERERvK i.s.m. own
Vraag

De leden van de D66-fractie vragen het kabinet graag om een reactie op de maatregelen van de afgelopen dagen (met name 15, 16

en 17 maart): het inreisverbod van Schengen,

? Kan het kabinet de besluitvormingsprocedure toelichten? Wat is

het speelveld, zo vragen de leden van de D66-fractie zich af? Graag horen de leden van de D66-fractie of het inreisverbod van

=o
gevolgen heeft voor de mogelijkheid tot het aanvragen van een asielstatus binnen de EU? >> DIE-CORONAJEEEen

ERB y K
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Vraag (kan ik eventueel ook een aanzet voor doen indien gewenst)
De leden van de SP-fractie hebben kennisgenomen van het sluiten van de grenzen van de 26 Schengenlanden. Kan het kabinet

aangeven of er ook andere zaken zijn besproken? Is het mogelijk dat er beschermingsmaterialen tussen lidstaten worden gedeeld,

zeker gezien de tekorten in Nederland? Er is bekend geworden dat de Europese Commissie 80 miljoen euro steekt in het

ontwikkelen van een medicijn door een commerciéle farmaceut, zo constateren de leden van de SP-fractie. Is het kabinet het met

de leden van de SP-fractie eens dat deze forse investering vanuit publieke middelen niet mag leiden tot een duur middel waarmee

een producent exclusief de markt op kan? Is het kabinet bereid in Europees verband te pleiten om een vaccin voor de wereldwijde

pandemie zo goedkoop mogelijk ter beschikking te stellen? Erkent het kabinet dat als dat niet gebeurt er een grote kans op

tweedeling is? Immers, niet iedereen heeft de kans om dure behandelingen zelf te betalen, aldus de leden van de SP-fractie. >> DIE-

Vraag
De leden van de ChristenUniefractie zien dat er sprake is van Europees overleg. Maar in hoeverre is er sprake van Europese

coordinatie, zo vragen deze leden? Bijvoorbeeld ten aanzien van de maatregelen om medische hulpgoederen door te laten en

maatregelen die het economische verkeer tussen de lidstaten raken?

zo vragen deze

leden? De leden van de ChristenUniefractie zouden graag van het kabinet een inschatting krijgen van de gevolgen van de

coronapandemie op de financiéle stabiliteit van de eurozone, juist nu een land met een zeer grote staatsschuld als Italié als eerste

zwaar getroffen is. Ook vragen deze leden hoe het kabinet de uitspraak waardeert van de Duitse minister Scholz die heeft gezegd
dat Europa volledige steun moet verlenen aan lidstaten met hoge schuldenniveaus. >> DIE-CORONAERERvK en Jan i.s.m. DEU-

VIRUS >> GRAAG AFSTEMMEN MET AZ/Martijn L.

Vraag (hebben jullie al contact over zoals ik begrijp)
De leden van de CDA-fractie vragen het kabinet hoe het staat met de onderhandelingen over de Brexit, of deze doorgang vinden of

dat deze worden opgeschort. Het Verenigd Koninkrijk heeft al aangegeven, zo constateren deze leden, dat ondanks de

coronapandemie een verlenging van de overgangsperiode uitgesloten is. De leden van de CDA-fractie vragen het kabinet tijdens de

RAZ in te zetten op een meer flexibele benadering van de overgangsperiode, zodat daar op een later moment ook nog toe besloten

kan worden. Deze leden vragen het kabhinet kortom een toelichting te geven op de gevolgen van het coronavirus op de Brexit-

onderhandelingen. Tevens vragen deze leden hoe de bilaterale contacten met het Verenigd Koninkrijk onderhouden worden en het

goederenverkeer op gang blijft zover mogelijk, in het bijzonder aangaande essentiéle goederen zoals medicijnen en medische

hulpmiddelen. >> TrveREs.m. pie-coroNARRRR
Zoals ik al aangaf, is de deadline 14:00 morgen.

Betreft de volgende vragen stel ik voor dat wij aanzet doen (tenzij jullie anders wensen) en dan met jullie morgen tijdig afstem:

Vraag
De Raad Algemene Zaken op 24 maart 2020 en de Europese Raad op 26 en 27 maart 2020 zullen vermoedelijk en terecht vooral in

het teken staan van de bestrijding van het coronavirus, zo stellen de leden van de VVD-fractie. Welke maatregelen liggen voor en

wat vindt het kabinet daarvan?

Vraag
De leden van de CDA-fractie vragen het kabinet of de agenda van de RAZ wordt gevolgd zoals deze is opgesteld voor de corona-

crisissituatie van start is gegaan? Indien dat het geval is vragen deze leden het kabinet met klem er voor te pleiten dat de RAZ zich

nu alleen met de bestrijding van het coronavirus bezighoudt en het openen van toetredingsgesprekken met Albanié en Noord-

Macedonié tot nader orde uit te stellen. Wel vragen deze leden of de EU ook in overweging neemt deze landen te ondersteunen in

de strijd tegen corona en op welke manier dat dan zou moeten gebeuren.

Vraag

De leden van de D66-fractie zijn verheugd te lezen dat de minister-president tijdens de vorige videoconferentie van de Europese

Raad heeft opgeroepen tot een sterkere Europese aanpak bij de bestrijding van het COVID-19virus. Tijdens deze videoconferentie

zijn afspraken gemaakt over codrdinatie. Deze leden horen graag van het kabinet hoe de Europese codrdinatie tussen lidstaten op

dit moment plaatsvindt, hoe is hier opvolging aan gegeven? Organiseren de (Gezondheids- en JBZ-) Raad nu dagelijks

videoconferenties? Op welke terreinen is er nu daadwerkelijk sprake van een gecodrdineerde aanpak, zo vragen de leden van de

D66-fractie zich verder af? Worden maatregelen onderling afgestemd? Verder vragen deze leden zich af of medisch onderzoek

naar een vaccin inmiddels is gestart (waarvoor 140 miljoen euro beschikbaar is)? Kan het kabinet hier uitgebreid op ingaan?
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Vraag

De leden van de D66-fractie zijn van mening dat de EU een belangrijke rol heeft in het zeker stellen van medicijnen en medische

benodigdheden in Europa. In hoeverre is er sprake van gezamenlijke inkoop van medische benodigdheden, vragen deze leden? Op

welke wijze wordt de Europese productie gestimuleerd, zo vragen de leden van de D66-fractie het kabinet? Ook vragen deze leden

graag of het kabinet mogelijkheden ziet om de Europese samenwerking en codrdinatie verder te intensiveren, en hoe het kabinet

zich daartoe inzet?

Met groet,

Ministerie van Buitenlandse Zaken

Directie Integratie Europa
— EU Intern Beleid
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